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Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s), §§ 2-34 
Björn Nyström (kd) 
Madeleine Sjöstedt (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s), tjänstgörande § 1 
Tove Frimodt (s), §§ 2-34 
Anders Frostell (fp), tjänstgörande 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m) 
Bo Holmberg (s) 
Petter Lindfors (m) 
Kathléen Nilsson (m) 
Per Ohlin (v) 
Göran Wrene (s), tjänstgörande  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Barbro Collin, Göran 
Gahm, Ingrid Gyllfors, Eva Leijon, Christer Lundin och Anette Scheibe samt 
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 § 28 
Samverkan kring utveckling av avfallshanteringens infrastruktur. Lägesrapport  
Dnr T2005-630-01715 
Bordlagt 29 november 2005 nr 19 
 
Trafikkontoret m fl hade den 19 oktober 2005 avgivit gemensamt tjänsteutlåtande i 
rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs – vad avser 
trafiknämnden - enligt följande: 
 
1 Trafiknämnden godkänner lägesrapporten. 
2 Nämnden ger förvaltningarna i uppdrag att arbeta vidare i enlighet med vad som 
 redovisas. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt enligt kontorens förslag. 
 
Särskilda uttalanden 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina Öholm 
(m) och Madeleine Sjöstedt (fp) samt tjänstgörande ersättaren Anders Frostell (fp) 
enligt bilaga L1. 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m) samt ledamöterna Helena Bonnier (m) och Regina 
Öholm (m) enligt bilaga L2. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 28, bilaga L1 
 
Trafiknämnden 2005-12-13 
 
Tillhör ärende 28 
 
Samverkan kring utveckling av 
avfallshanteringens infrastruktur. 
Lägesrapport. 
 
Sten Nordin m fl (m) 
Madeleine Sjöstedt m fl (fp) 

 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Avfallsfrågor är en viktig kommunal angelägenhet. Det är därför bra att flera 
förvaltningar samarbetar för att förbättra infrastrukturen beträffande avfallshanteringen. 
Stockholmarna måste ges bättre möjligheter att göra sig av med det farliga avfallet. Det 
behövs fler miljöstationer, både fasta och mobila för att underlätta hushållens 
utsortering av det farliga avfallet.  
 
Däremot är vi starkt kritiska till majoritetens planer på att 35 procent av (33 000 ton) av 
Stockholms matavfall ska sorteras. Vi motsätter oss detta experiment. Storskalig 
kompostering eller rötning är inte det bästa sättet att ta tillvara hushållens matavfall. 
Kompostering har hittills mest levererat dålig lukt och en slutprodukt som ingen vill ha. 
Otroliga mängder växtnäring skapas som innehåller en mängd olika gifter och det finns 
heller ingen marknad för så mycket växtnäring. I Göteborg har försök med 
kompostering av matavfall och annan biomassa genomförts med bristfälliga resultat. 
Trots detta väljer de styrande med miljöpartiet i spetsen att genom föra detta storskaliga 
projekt med biologisk behandling. Både från kompostering och rötning avges metan 
som är 20 gånger farligare för växthuseffekten än koldioxid. Vid effektiv förbränning i 
avfallsvärmeverk däremot destrueras alla mikroorganismer och nästan alla kemiska 
föroreningar samtidigt som avfallet utnyttjas som biobränsle för att ge bl a fjärrvärme. 
 
Vi menar att det är bättre både för miljön och för ekonomin om hushållen fortsätter med 
att slänga sitt matavfall i den vanliga soppåsen, som sedan skickas till förbränning.  
 



  

Tillhör § 28, bilaga L2 
 
Trafiknämnden 2005-12-13 
 
Tillhör ärende 28 
 
Samverkan kring utveckling av 
avfallshanteringens infrastruktur. 
Lägesrapport. 
 
Sten Nordin m fl (m) 

     
 
Särskilt uttalande 
 
Det finns i dag 250 återvinningsstationer i Stockholm där allt från tidningar till glas kan 
lämnas för att sedan tas om hand av producenterna av produkterna. Det finns idag stora 
problem med de gröna återvinningsstationerna. De är skrymmande och skräpiga och 
innebär i värsta fall att stadsmiljön försämras och stan invaderas av råttor. För att få till 
stånd en bättre miljö krävs att återvinningsstationer grävs ner under jord. 
 
 


